

工藝測試參考圖片集

Reference Photos for Trade Tests

本工藝測試參考圖片集旨在透過相片讓考生更了解有關測試之實務試內容，助考生申請合適之測試工種及級別。

This reference photos series aims to improve the understanding of candidates about the practical test content of trade tests, and to facilitate the selection of appropriate trade test type and level well corresponding to the candidate's competence.

水喉工 (大工) Plumber (Trade Test)

本文件為水喉工技能測試 (大工) 之更新版試題參考圖片集。

申請者請注意：

- 於2022年7月1日起遞交水喉工大工申請表之考生，其測試將會一律採用更新版實務試題。
- 如於2022年6月30日或之前遞交水喉工大工申請表，歡迎於申請表上清楚註明希望獲安排之實務測試試題版本 (即現行試題 / 更新版試題)，本中心將按照申請人之意願安排試題版本。如申請人沒有註明試題版本，將默認採用現行試題進行實務測試。

如欲了解現時試題版本內容，請瀏覽議會網頁或致電2100 9000與香港建造業工藝測試中心聯絡。

This document covers the reference photos of the updated test scope for Plumber Trade Test.

Applicants Please Note:

- For all Plumber Trade Test applications submitted on or after 1 July 2022, the updated test scope will be applied to the scheduled test.
- For Plumber Trade Test applications submitted on or before 30 June 2022, please feel free to indicate clearly the preferred test version (i.e. existing test scope / updated test scope) in the application form for our arrangement. Otherwise, the existing test scope will be implied to the scheduled practical test.

For the existing test scope, please refer to the CIC website or contact Hong Kong Construction Industry Trade Testing Centre at 2100 9000.

1. 測試崗位 Work Stations

2. 主要工具及物料 Major Tools & Materials

3. 成品樣板 Mockup

1. 測試崗位 Work Stations



崗位設有獨立救生繩

2. 主要工具及物料 Major Tools & Materials



3. 成品樣板 Mockup



立即下載「工藝測試通」手機應用程式，掌握最新測試資訊和貼士，隨時隨地輕鬆報考！

Download TTOA Mobile App to apply trade test in a more convenient way, and learn more about the latest information and preparation tips for trade test!



查詢 Enquiry

WhatsApp/ 微信 WeChat :
5720 0071 (中文) / 5720 0072 (English)

電話 Tel : 2100 9000